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 Protokół nr 94/2013 

z posiedzenia Zarządu Powiatu 

w dniu 9 stycznia 2013 r. 
 
 
 
Posiedzenie otworzyła Przewodnicząca Zarządu - Ewa Dembek /lista obecności stanowi 
załącznik nr 1.Do proponowanego porządku Członkowie Zarządu nie zgłosili żadnych uwag. 
Stanowi on załącznik nr 2. 
 
Pierwszym punktem porządku posiedzenia było omówienie kwestii dotyczącej 
ogrzewania budynku przy ul. Grunwaldzkiej 3. 
/na posiedzenie weszli: pan Andrzej Samsel – naczelnik Wydziału Architektury, Budownictwa 
i Gospodarki Mieniem oraz pani Mariola Ławicka – inspektor w Wydziale Architektury, 
Budownictwa i Gospodarki Mieniem/ 
 
Pani Ławicka poinformowała, że duży piec na biomasę znajdujący się budynku przy            
ul. Grunwaldzkiej 3 był już remontowany  czterokrotnie, ostatnio w grudniu 2012r. oraz w 
styczniu 2013r. Dodała, że konsultowano się z producentem pieca w jaki sposób może być 
naprawiany. Uzyskano odpowiedź, że powinien być spawany w bardzo wysokiej 
temperaturze. W związku z powyższym pan /wyłączenie jawności w zakresie danych osobowych; na 
podstawie art. 5 ust. 2 ustawy z dnia 6 września 2001r. o dostępie do informacji publicznej; jawność wyłączyła 
Ewelina Kubacka – specjalista w Wydziale Organizacyjnym i Spraw Obywatelskich/, który zajmuję się 
obsługą kotłowni dokonał naprawy pieca, niemniej jednak stwierdził iż piec może nie 
wytrzymać sezonu grzewczego.  
Pan Wicestarosta zapytał, kiedy był zakupiony piec oraz jak długo trwa jego gwarancja. 
Pani Ławicka odpowiedziała, że piec był zakupiony siedem lat temu, natomiast gwarancja 
obejmowała okres dwuletni. Ponadto dodała, że w momencie zakupu uzyskano zapewnienie 
od producenta iż w/w piec może być eksploatowany ok. 20 lat.  
Pan Wicestarosta zapytał kto ma dokumenty gwarancyjne. 
Pani Ławicka odpowiedziała, że takie dokumenty posiada pan /wyłączenie jawności w zakresie 
danych osobowych; na podstawie art. 5 ust. 2 ustawy z dnia 6 września 2001r. o dostępie do informacji 
publicznej; jawność wyłączyła Ewelina Kubacka – specjalista w Wydziale Organizacyjnym i Spraw 
Obywatelskich/. 
Pan Wicestarosta stwierdził, że do dokumentacji przetargowej powinna być dołączona 
gwarancja pieca. 
Pani Ławicka odpowiedziała, że do przetargu nie była dołączona gwarancja. 
Pan Samsel wyjaśnił, że najprawdopodobniej prace związane z remontem kotłowni były 
zlecone w ramach pozwolenia na roboty budowlane. Dodał, że obowiązujące przepisy 
budowlane mówią o trzech latach gwarancji. Pan Samsel stwierdził, że tego typu piece nie 
powinny być spawane. Koszt zakupu nowego pieca może wynosić ok. 30 – 40 tys. zł. 
Poinformował, że w kotłowni jest jeszcze zamontowany mniejszy piec na biomasę, który jest 
uruchamiany poza sezonem grzewczym. Pan Samsel zapytał, czy są zabezpieczone środki w 
budżecie powiatu na termomodernizację.  
Pan Wicestarosta odpowiedział, że nie ma zabezpieczonych środków na ten cel w budżecie  
powiatu. Stwierdził, że zakup pieca mija się z celem, ponieważ koszt podłączenia do kotłowni 
miejskiej byłby znacznie mniejszy niż koszt zakupu pieca. Dodał, że koszt podłączenia do 
kotłowni miejskiej wynosiłby zgodnie z deklaracją właściciela kotłowni ok. 10 tys. zł. 
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Natomiast koszt przystosowania naszej kotłowni do wymogów kotłowni miejskiej wyniósłby 
ok. 20 tys. zł. 
Pan Wicestarosta zapytał pana Samsela, czy na dzień dzisiejszy można wspomagać się małym 
piecem w sytuacji kiedy duży piec uległby ponownemu pęknięciu.  
Pan Samsel odpowiedział, że przy temperaturze jaka jest w dniu dzisiejszym (ok. - 5°C)  piec 
jest w stanie ogrzać budynek.  Dodał, że mimo wszystko należałoby się zwrócić do 
właściciela kotłowni miejskiej o wykonanie przyłączenia do budynku przy                            
ul. Grunwaldzkiej 3. Wyjaśnił, że w chwili obecnej duży piec jest pospawany i może 
wytrzymać jeszcze kilka sezonów grzewczych.  
W związku z powyższym pan Wicestarosta stwierdził, że będzie rozmawiać z panem 
/wyłączenie jawności w zakresie danych osobowych; na podstawie art. 5 ust. 2 ustawy z dnia 6 września 2001r. o 
dostępie do informacji publicznej; jawność wyłączyła Ewelina Kubacka – specjalista w Wydziale 
Organizacyjnym i Spraw Obywatelskich/  – właścicielem kotłowni miejskiej w sprawie wykonania 
przyłączenia do sieci ciepłowniczej budynku przy ul. Grunwaldzkiej 3. 
Członkowie Zarządu przychylili się do stwierdzenia pana Wicestarosty.  
Pani Skarbnik poprosiła, żeby zorientować się jaki będzie koszt wykonania przyłączenia, 
ponieważ należy tę kwotę zabezpieczyć w budżecie powiatu w miesiącu styczniu 2013r.  
Pan Samsel poruszył kwestię dotyczącą zapewnienia ciepłej wody w pomieszczeniach 
budynku. Stwierdził, że należałoby w trakcie rozmowy z panem /wyłączenie jawności w zakresie 
danych osobowych; na podstawie art. 5 ust. 2 ustawy z dnia 6 września 2001r. o dostępie do informacji 
publicznej; jawność wyłączyła Ewelina Kubacka – specjalista w Wydziale Organizacyjnym i Spraw 
Obywatelskich/  również poruszyć tą sprawę. 
Pan Samsel poinformował, że z tego co wie to kotłownia miejska zapewnia ciepłą wodę tylko 
w sezonie grzewczym. Wicestarosta stwierdził, że należałoby się zastanowić nad zakupem 
solarów, które w sezonie letnim ogrzewałyby wodę.  
Pani Skarbnik poinformowała, że w sytuacji likwidacji kotłów należy pamiętać o dokonaniu 
ekspertyzy majątku trwałego. 
Pan Samsel przychylił się do stwierdzenia pani Skarbnik. 
 
/pan A. Samsel oraz pani M. Ławicka opuścili posiedzenie Zarządu Powiatu/ 
 
W trakcie trwania posiedzenia Zarządu Powiatu wpłynęło pismo pana Kazimierza 
Tomaszewskiego – Wójta Gminy Biskupiec (stanowiące załącznik nr 3). Pan Wicestarosta 
odczytał treść w/w pisma: „Działając w imieniu Gminy Biskupiec w związku z 
przeprowadzonymi w dniu dzisiejszym rozmowami, w których brali udział również 
członkowie Zarządu Powiatu i otrzymaną ostateczną decyzją Rady Gminy Biskupiec w 
sprawie lokalizacji Zespołu Szkół Rolniczych informuję, iż może ona być zlokalizowana 
tylko i wyłącznie w budynku szkoły podstawowej w Lipinkach”. 
 
/na posiedzenie weszła pani Zofia Andrzejewska – Przewodnicząca Rady Powiatu/ 
 
W związku z pismem pana Tomaszewskiego Członkowie Zarządu podjęli decyzję o zdjęciu z 
porządku obrad sesji Rady Powiatu uchwały w sprawie wyłączenia i zamiaru stopniowej 
likwidacji szkół wchodzących w skład Zespołu Szkół Rolniczych w Bielicach oraz o 
wprowadzenie do porządku obrad  n/w uchwały Rady Powiatu. 
 
Drugim punktem porządku posiedzenia było przyjęcie projektu uchwały Rady Powiatu 
w sprawie uchylenia Uchwały Nr XXXIII/269/2012 Rady Powiatu w Nowym Mieście 
Lubawskim z dnia 27 grudnia 2012r. w sprawie zmiany siedziby Zespołu Szkół 
Rolniczych w Czachówkach i szkół wchodzących w jego skład. 
/na posiedzenie wszedł pan Romuald Koszewski – Wiceprzewodniczący Rady Powiatu/ 
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Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały. Za głosowali: E. Dembek, M. Buliński,           
K. Trzaskalska, W. Jabłoński, A. Głowacki. 
 
Ponadto Członkom Zarządu zostało przedłożone pismo pana Mirosława Wodary – Dyrektora 
Zespołu Szkół Zawodowych (stanowiącym załącznik nr 4) dotyczące planowanych 
kierunków kształcenia w Zespole Szkół Zawodowych w Kurzętniku w roku szkolnym 
2013/2014. 
 
 
Ostatni punkt stanowiły sprawy różne.  
 
Członkowie Zarządu w punkcie sprawy różne nie poruszyli żadnego tematu.  
 
 
                                                                                       Przewodnicząca 
Protokół sporządziła                                                                                    Ewa Dembek 
Ewelina Kubacka                                                       
 


